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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat
Képviselő-testülete 

BUD APEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNK ORMÁNYZAT 
KÉP VISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖ ZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA 

JE GY ZŐK Ö N Y V 

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
Közművelődési Bizottsága 2023. október 17-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.07 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Dr. Mátrai Gábor képviselő, a Bizottság elnöke, 
Dr. Horváth Márk (később érkezett), Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a 
Bizottság képviselő tagjai, 
Gerzson Sarolta, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Bolyán András, a Bizottság nem képviselő tagja 
Kollátosz Fotisz, a Bizottság nem képviselő tagja 

Távolmaradás oka: 
egyéb elfoglaltság 
egyéb elfoglaltság 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Dr. Mózer Éva 
D. Kovács Róbert Antal
Mustó Géza Zoltán
RadványiGábor
Somlyódy Csaba
Weeber Tibor
Dr. Ács Viktória
Dr. Szüts Korinna
Dr. Kappel Patrícia
Ehrenberger Krisztina
Kálmánné Szabó Judit

Kovács Róbert 

Meghívott: 
Győrffy László 

A nyilvános ülésen résztvevő: 
Fehér Balázs 

jegyző 
aljegyző 
polgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Titkárság vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 
Civilkapcsolati Osztály vezetője 
önkormányzati képviselő, sportért felelős tanácsnok 

a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
ügyvezetői e 

a Milton Friedman Egyetem hallgatója 

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök 

Elnök: Szeretettel köszöntöm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, meghívott 
vendégeinket. Ülésünk nyilvános, zárt ülésre nem kerül sor. Kérem a Bizottság tagjait, hogy 
jelentkezzenek be. Megállapítom, hogy 6 jelenlévő, 3 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. 
Az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Kérdezem a Bizottság tagjait, 
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hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan van-e sorrendmódosításra, levételre, felvételre való igényük? Úgy látom, hogy nincs, akkor a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [107/2023.
(X. 17.)]:1. A Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezése (446. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester2. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelme (453. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester3. Az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosítása (436. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a Gém- Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása (458. számú előterjesztés) Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő5. Az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtása (451. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester6. A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére működési célú támogatás nyújtása (471. számú előterjesztés)Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő7. Havas Ignác részére emléktábla állítása (470. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester8. A Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére működési célú támogatás nyújtása (476. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő9. Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2023/2024. nevelési év indításáról (455. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a napirendi pontjait a Közművelődési Bizottság októberi ülésének.
A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalandó, de ilyen 
kérés nem érkezett, a tanácskozás nyílt ülésen folytatódik.

1. napirendi pont:
A Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezése 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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Elnök: Első napirendi pontunk a Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezése. Én meg is kérdezem egyből Győrffy László urat - itt az érintettet hogy kívánja-e zárt ülésen tárgyalni a napirendi pontot? (Győrffy László jelzi, hogy nem.) Nem kívánja zárt ülésen tárgyalni. Tehát, előterjesztő Polgármester úr, D. Kovács Róbert, 446. számú előterjesztés, nem kívánja kiegészíteni Polgármester úr. Igazából most a Képviselő-testület hozza meg a döntést, mi a támogató szavazást tudjuk biztosítani. Tehát 2019. január 1-jétől 2023. december 31-éig szól Győrffy László, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjének a megbízása. Nem tudom, hogy van-e erre kérdés, észrevétel, kérés? Kérdezem Igazgató urat, Ügyvezető urat, hogy kíván-e pár szót hozzászólni, vagy majd inkább csütörtökön, a testületi ülésen? (Győrffy László jelzi, hogy nem.) Jó, én most nem sorolnám itt a lényeget, magát a Ptk.-t, tiszteletdíjat, egyebet, tehát egy jelölt van. Úgy látom, hogy kérdés a Bizottság részéről nincs, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket. Én úgy gondolom, hogy mind szakmailag, mind emberileg egy megfelelő, rá alkalmas személyt fogunk választani, de úgy gondolom, hogy az elmúlt öt év bizonyította ezt, valamint ami itt az előterjesztésben olvasható, én nem is tudtam Laci, hogy 1982 óta dolgozol a kerületben. Tehát szerintem ez magáért beszél, ennyi, jó, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezéséről szóló 446. számú előterjesztést támogatja [108/2023, (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelme 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk - újra a Körösivel folytatva, második napirendi pont -, 453. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt a Tanuszodának az energiahatékonysága, légtechnikai rendszer kialakításának a költségvetésénél pluszköltségek merültek föl, tehát a korábbi tervezéshez képest egy 16 338 290 Ft felhalmozási célú támogatást kér a Körösi. Ezzel kapcsolatban kérdezem a Bizottságot, hogy van-e erre kérdés, észrevétel? Tehát légtechnika, öltözők, világítási hálózat felújítása, illetve az Almádi üdülő nyolc fürdőszobájának a felújítása lesz így ebben a csomagban. Kérdezem Ügyvezető urat, hogy kívánja-e kiegészíteni? (Győrffy László jelzi, hogy 
nem.) Nem kívánja kiegészíteni. Kérdés, észrevétel úgy látom nincs a Bizottság részéről, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelméről szóló 453. számú előterjesztést támogatja [109/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta a Bizottság az előterjesztést. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont: 

Az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök: Következő napirendi pontunk a hármas, az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosítása, 436. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés, észrevétel? Működési célú kiadás 1 359 000 Ft, tehát felhalmozási célúból áttesszük működési célúba, mivel a kültéri eszköznek az ára azóta emelkedett. Szeptember 30-áig kellett elszámolni, szeptember 25. napján volt a kérelem az idő módosítására, amely 2023. november 15-e, a pénzügyi elszámolás benyújtásának a határideje, és 2023. december 15-ére történik a módosítás. Úgy látom kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.
A Bizottság 7 fővel határozatképes, miután 9.12 órakor megérkezett az ülésterembe dr. Horváth 
Márk képviselő.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosításáról szóló 436. számú előterjesztést támogatja [110/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom. Köszöntőm Képviselő urat körünkben.
4. napirendi pont:

A Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a Gém- 

Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő

Elnök: Következő napirendi pontunk a négyes, a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a Gém-Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása, 458. számú előterjesztés, előterjesztő Marksteinné Molnár Julianna képviselő. Képviselőasszony nem kívánja kiegészíteni? Kívánod, Julikám? Megadom a szót, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen a szót. Ez az előterjesztés arra született, hogy az óvoda, iskola, ahol a sérült gyerekek tanulnak, ennek az udvarát fejlesszük egy kicsit. Olyan játékokat helyezünk itt ki, amely a gyermekek fejlődését szolgálja. Gyógypedagógusok választották ki ezeket a játszóeszközöket, amit magam jó szívvel tudok támogatni, és kérem akkor a Tisztelt Bizottságot, hogy támogassák ezt az előterjesztést. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Képviselőasszonynak a kiegészítést. A Bizottság részéről nincs kérdés úgy látom, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a Gém-Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtásáról szóló 458. számú előterjesztést támogatja [111/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a négyes napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

Az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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Elnök: Következő az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtása, 4S1. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Tehát az Életrevaló Egyesület Preszl Éva vezetésével kulturális tevékenységet folytató civilszervezet, Önismereti Filmes Műhely, drogprevenciós információs kiadványok tekintetében. Az Önkormányzat biztosított a költségekre egy 2 600 000 Ft-ot, amelyből a közüzemi költségek 360 000 Ft tervezése volt, azonban a közüzemi kiadások 600 000 Ft-ra emelkedtek, ehhez történik most egy működési célú támogatás nyújtása az Önkormányzat részéről. Kérdés, észrevétel nincs a Bizottság részéről, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 451. számú előterjesztést támogatja [112/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az ötös napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont:

A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére működési 
célú támogatás nyújtása

Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő

Elnök: Következő napirendi pontunk a hatos, a Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére működési célú támogatás nyújtása, 471. számú előterjesztés, előterjesztő Stemler Diána képviselőasszony. Itt egy 500 000 Ft összegű működési célú támogatást nyújtana az Alapítványnak, testvértelepülési, testvér civilszervezeti kapcsolat ápolására felvidéken, Gararrikövesd községben, utazással, programmal. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 471. számú előterjesztést 
támogatja [113/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a hatos napirendi pontot lezárom.
7. napirendi pont: 

Havas Ignác részére emléktábla állítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő a hetes, Havas Ignác részére emléktábla állítása, 470. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Kérdezem Polgármester urat, kívánja-e kiegészíteni a tábla állítását? (Polgármester úr jelzi, hogy nem.) Tehát Budapest egyesülésének 150. évfordulója alkalmából - Pest-Buda-Óbuda - emléktábla kerül felállításra Havas Ignác részére, aki 1803-1887-ig élt. Meghatározó volt Budapest egyesítésének folyamatában, és ezen belül kiemelkedően, hogy Kőbánya is részét képezze az egyesített Budapestnek. Itt a Kormányhivatal előtt kerül fölállításra egy emléktábla, nem minősül képzőművészeti alkotásnak, ezért a Budapest Galériának a szakvéleménye nem szükséges. Kérdés, észrevétel úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal Havas Ignác részére emléktábla állításáról szóló 470. számú előterjesztést támogatja [114/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta a Bizottság az előterjesztést. Köszönöm, a hetes napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont:

A Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére 
működési célú támogatás nyújtása

Előterjesztő: dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő

Elnök: Nyolcas napirendi pont a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére működési célú támogatás nyújtása, előterjesztő jómagam. Kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 476. számú előterjesztést támogatja [115/2023. (X. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a nyolcas napirendi pontot lezárom.
9. napirendi pont: 

Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2023/2024. nevelési év indításáról 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő egy tájékoztató, a kőbányai nevelési intézményekben a 2023/2024. nevelési év indításáról, 455. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát egy tájékoztató minden évben, a nevelési év indításáról. Röviden összefoglalva, tehát az óvodában az engedélyezett 374 álláshelyből szeptember 1-jén 347,5 álláshely volt betöltve. Az óvodapedagógusok részére a nyugdíjas állás biztosítása engedélyezett igazából, most nem sorolnám akkor itt a létszámot, hogy hány helyen teljes munkaidőben, részmunkaidőben, foglalkoztatást tekintve. Akkor maga az intézményvezetők kinevezése, amely 2023. augusztus l-jétől terjed, Blattner Edit, Benedek Zoltánná és Angyal Nóra. 2024-ben lejáró intézményvezetői pályázatokat mutatja be, pályázni fog Fenyvesiné Huller Tímea, Mátyusné Szabó Beáta és Házi Melinda, illetőleg, a négyéves vezetői beszámolóra készül majd Gyéressy Éva, Surányi Tünde, Bernáthné Balogh Ildikó. A minősítési eljárásban Mesterpedagógus, Pedagógus I. és Pedagógus II. és Kutatótanár hány szerepel itt, hány gyermek iratkozott be a nevelési évben: 1 691, tanköteles gyermekek száma 686, ebből 491 megy iskolába, 195 gyermek újabb egy évet marad, illetve összefoglalóan a kerületen kívüli gyermekek arányát mutatja be, ami 12%. Röviden összefoglalva itt a nevelési év indítását. Megadnám a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsoljon.
Radványi Gábor: Köszönöm. Nekem egy kérdésem, egy értelmezési kérdésem lenne Judithoz, hogyha szabad föltennem a kérdést. Pedagógusoknál be nem töltött álláshely - óvodapedagógusokról van szó - 24,5, illetve utána olvassuk, hogy 16 nyugdíjas pedagógust alkalmaznak. Ez a 16 óvodapedagógus enyhíti ezt a 24,5-et, vagy a 24,5 megvan hiányként amellett, hogy egyébként ezt a 16 nyugdíjast is alkalmazzuk? Ez lenne a kérdésem.
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Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Itt van előttem a mikrofon, válaszolok én, ha megengedi Alpolgármester úr, egyszerűbb. Természetesen a megbízottak foglalkoztatása enyhíti az óvodapedagógusok hiányát, ha nem is teljes mértékben, nem is abban a teljes időtartamban, mint a nyolcórás foglalkoztatási jogviszonyban álló óvodapedagógus, de az érdemi feladatellátás ezáltal megvalósul. A megbízási szerződés az nem volt közalkalmazotti jogviszony, illetve nem lesz pedagógus szolgálati jogviszony, tehát nem töltjük be az álláshelyet a megbízottal. A megbízási szerződés egy polgárjogi jogviszony, egyéb foglalkoztatási jogviszonyra irányul, tehát az álláshely - abban az esetben, hogyha megbízási jogviszonyt létesítünk - üresen marad, és a megbízottat mindaddig alkalmazzuk az üres álláshelyen létrejött megtakarításnak a terhére, ameddig az álláshelyet be nem töltjük. Tehát az nem fordul elő, hogy az álláshelyeket is betöltjük vagy betölti az intézmény, és amellett megbízottat is alkalmaz, hanem amíg nem tudja betölteni az álláshelyet, addig alkalmazhat arra az álláshelyre rendelkezésre álló költségvetési forrás terhére megbízási szerződéses jogviszonyban nyugdíjas pedagógust. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen, én is kérdezném akkor Alpolgármester úr mellett Krisztián, hogy kiegészítetted, hogy megbízási szerződés alapján, de gondolom az volt Alpolgármester úr kérdése, hogy itt az van írva, hogy 16 nyugdíjas óvodapedagógus közalkalmazotti jogviszony keretében dolgozik. Tehát, hogy a 24,5 és a 16 között, tehát akkor ez normál közalkalmazotti jogviszonyban van, tehát normál nyolcórás munkaidőben? Hogy, akkor maga ez a 24,5 még ezen felül van-e, vagy ezen alul?
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Tehát az vállalás kérdése. Van olyan óvodapedagógus, aki a nyugdíjba vonulása után vállalja, hogy újra közalkalmazotti jogviszonyt létesít, illetve van olyan, aki megbízási szerződés keretében vállalja csak a feladatellátást. Ha nyugdíjas létesíti a közalkalmazotti jogviszonyt, akkor természetesen az álláshely betöltött, és akkor ő közalkalmazott, az teljesen mindegy, hogy egyébként közben már a nyugdíj megállapítása megtörtént. Ha megbízási jogviszonyban áll, akkor pedig nem az álláshelyet tölti be, hanem az álláshelyre rendelkezésre álló forrás terhére megbízási jogviszony keretében látja el a feladatot.
Elnök: Ezt igen, ezt értjük, ezt tudom, csak azért kérdezem, hogy amit itt leírtak, tehát hogy a 16 nyugdíjas pedagógus az normál nyolcórás munkaviszonyban van? Tehát a 16-on felül van még - gondolom azt kérdezte Alpolgármester úr - az a 24,5 hiány vagy 26,5 hiány, amit itt bemutattak? Köszönöm.
Dr. Szabó Krisztián: Igen, tehát ami hiány, az nem közalkalmazottként betöltött. Tehát az mindegy, hogy nyugdíjassal vagy nem nyugdíjassal töltjük be, ha közalkalmazott, akkor az nem hiány.
Elnök: Megadom a szót Alpolgármester úrnak is, parancsoljon. Köszönjük.
Radványi Gábor: Engem elsősorban a feladatellátás miatt, és teljesen mindegy most ilyen szempontból, hogy milyen státuszban, tehát ilyen szempontból érdekelt ez a dolog. Tehát akkor úgy kell értelmezni, hogyha van 16 nyolcórás munkaviszonyban alkalmazott nyugdíjasunk és van 24,5 állásunk, akkor az azt jelenti feladatellátás szempontjából, hogy 8,5 állásnyi feladatot nem töltünk be. Ugye a 16 és a 24,5 között, így kell értelmezni. Jó, köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Megadom a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselőasszonynak, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Én ezt a problémát másik oldalról közelítve is néztem, a gyermekek létszámát. Azt nézem, ha a számított létszámot is figyelembe vesszük, akkor 339 szabad férőhelyünk van, de ami igazán érdekelne, hogy a 68 gyermek nem kezdte meg óvodai kötelezettségének a teljesítését. Hogy ezek a gyerekek nem más kerületbe kerültek, hanem esetleg szakértői vélemény alapján nem kezdték meg, vagy mi történt velük? Hova tűnt 
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ez a 68 gyermek, aki a nyilvántartás szerint óvodakötelezett lenne? Meg kéne kezdenie az óvodát, és hát valahol nincsenek benne a rendszerben, úgy tűnik.
Elnök: Megadom a szót Jegyző úrnak, parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Ők éppen, hogy a rendszerben vannak benne, csak nincsenek meg. Tehát nem találjuk őket, a Kormányhivatalnak a feladata, hogy a nyilvántartás alapján megállapítsa, hogy ki az, aki nem teljesíti a kötelezettségét. Aki más intézményben teljesíti a kötelezettségét, az nincs ebben benne, aki külföldön teljesíti a kötelezettségét, az sincs benne. Ez az a kör, akinek az Oktatási Hivatal nyilvántartása szerint meg kellene kezdenie itt a körzetes intézményben az óvodai ellátási kötelezettségét, de nem tette meg, és semmilyen más módon sem igazolta a kötelezettségnek a teljesítését máshol. Ezek folyamatosan majd ki fognak derülni, biztos van közöttük olyan, aki más kerületi intézményben rendszeresen, van olyan, aki külföldön teljesíti a kötelezettségét. Ha ezeket igazolják, akkor ez a szám remélhetően szép lassan elfogy. Köszönöm.
Elnök: Jó, köszönjük szépen Jegyző úrnak a kiegészítést. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van- e kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Úgy látom, hogy nincs, akkor megállapítom, hogy a Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta. A kilences napirendi pontot lezárom, köszönöm.
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a „Tájékoztató a kőbányai nevelési intézményekben a 2023/2024. nevelési év 
indításáról" tárgyú 455. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat a jegyzőkönyv aláírására, és az ülést 9 óra 26 perckor pedig berekesztem. Köszönöm szépen a részvételt.

Dr. Mátrái Gábor bizottsági elnök Papp Zoltán bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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